
Protokół Nr  9 /06 
z posiedzenia Komisji  Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

w dniu  19. kwietnia 2006 r. 
 

Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Informacja na temat planu finansowego Miejskiej Biblioteki Publicznej na rok 2006 oraz 

wykonanie za rok 2005, 
- przedstawił: Dariusz Florek, Dyrektor Biblioteki. 

3. Zapoznanie ze stanem realizacji prowadzonych w mieście inwestycji. 
- przedstawił: Waldemar Marczyk, Naczelnik Wydz. Infrastruktury Urzędu Miasta. 

4. Sprawy różne. 
5. Zamknięcie posiedzenia. 
 
 
 
Ad 1 

Posiedzenie o godz. 1615 „otworzył i prowadził” przewodniczący Komisji - Sławomir 
Domański. Komisja przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie, aby  w pkt 2 Komisja wydała opinię 
w sprawie sprawozdania z działalności MOPS w Białogardzie za rok 2005 (C) : za-5, 
przeciw-0, wstrzymało się-2.Wniosek przeszedł. 
 
Komisja przegłosowała porządek posiedzenia: za-3, przeciw-1, wstrzymało się-1. 
 
 

Ad 2  

Komisja przegłosowała projekt uchwały w sprawie sprawozdania z działalności 
MOPS w Białogardzie za rok 2005 (C) : za-5, przeciw-0, wstrzymało się-, opiniując 
pozytywnie. 
 
 
Ad 3 

Przewodniczący Komisji zgłosił wniosek formalny o ograniczenie się radnych do 
zadawania pytań w przedmiotowej sprawie: za-4, przeciw-2, wstrzymało się-2. 
Głos w dyskusji zabrali: 
H.Lipnicki – zwrócił uwagę na zapis w planie przychodów i wydatków, gdzie na zakup książek 

zaplanowanie 66,9% w stosunku do ubr. , natomiast jest 170% wzrost w podróżach 
krajowych . Ponadto z planu wynika spadek średniej płacy o ok. 110 zł.  

Dyrektor Biblioteki – wyjaśnił, że na zakup książek w ubr. była planowana identyczna kwota 
ale wykonanie wyniosło 55 tys. 300 zł, gdzie była ujęta kwota dotacji z Ministerstwa 
Kultury. Podobnie będzie w br., bo Książnica Pomorska będzie dzieliła środki na 
podobnych zasadach. Nie było wzrostu z uwagi na dotację ministerialną. Wydatki na zakup 
książek kształtują na podobnym poziomie od 3 lat: 2004- 36 tys. zł, 2005-37 tys. zł, w 2006-  
37 tys. zł.  Dotacja na 2006 rok wynosi 5 tys. zł,  a  w 2005 roku wynosiła 18 tys. zł. Jeśli 
chodzi o podróże służbowe to wzrost wynika z tego, że w ubr. Burmistrz przyznał ryczałt na 
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samochód służbowy, dlatego dodając ryczałt ten wydatek wzrósł o prawie 3 tys. zł. Spadek 
średniej płacy wynika z tego, że jest o 2 etaty więcej. Mimo, że planowany jest wzrost płac. 

H.Lipnicki – stwierdził, że spadek daje do myślenia, gdzie jest szereg artykułów zwyżkujących 
wynagrodzenie. 

Dyrektor Biblioteki – poinformował, że Burmistrz Miasta  ma zamiar wywiązać się z maju z 
obiecanych podwyżek dla pracowników. 

H.Lipnicki – pytał kto odpowiada bezpośrednie za kalendarz imprez? 
Dyrektor Biblioteki – odpowiedział, że to on odpowiada. 
P.Szykowny – powiedział, że w ubr. było 23 tys. zł na zakup sprzętów do izby tradycji, Radny 

pytał czy zostało zrealizowane i w jakim zakresie oraz jak Dyrektor widzi funkcjonowanie 
w ramach bieżnych środków? 

Dyrektor Biblioteki – wyjaśnił, że 21 tys. zł to dotacja z ubr. w wydatkach za ubr. obok 
głównych wydatków są zakupy na izbę tradycji. Koszty utrzymania są tak duże, że tylko w 
części zakupiono wyposażenie. Wydano 4 tys. zł na zakup materiał na organizację imprez 
kulturalnych, ubezpieczenie kosztowało 2 tys. zł, wynagrodzenia bezosobowe-tłumacz – 2 
tys. zł, ponad 1 tys. zł media, 6 tys. zł to koszt c.o., 1750 zł  konserwacja dźwigu, obsługa 
medyczna 1600  zł itd. Dyrektor poinformował, że będą czynione starania o 
dofinansowanie z Ministerstwa Kultury.  

P.Szykowny – pytał o wyposażenie izby tradycji w eksponaty, czy z zapisanych środków w 
planie Biblioteki  planuje się jakiś zakup? 

Dyrektor Biblioteki – odpowiedział, że nie. 
 
 
Ad 4 
Głos w dyskusji zabrali: 
T.Szwed – pytał kiedy wejdzie ekipa na ul.B.Śmiałego? 
W.Marczyk – odpowiedział, że w maju br.  
TSzwed – pytał o realizację inwestycji boiska dla G Nr 2? 
W.Marczyk – odpowiedział, że przetarg na wyłonienie wykonawcy przedłużony został do 25 

kwietnia. Do końca sierpnia powinno być wykonane. 
B.Żurawski – poruszył sprawę ul.Chopina i parkingu oraz pytał co z pozostałymi środkami, o 

jakie środki Burmistrz zwiększył wydatki i  jak następuje rozliczenie równiarki? 
W.Marczyk – wyjaśnił, że rozliczenie równiarki jest od m2, natomiast środki na inwestycje 

drogowe są pozostawione na dotychczasowym poziomie. 
H.Lipnicki –pytał odnośnie  pkt 4 – rozstrzygnięcie boiska dla Gimnazjum Nr 2? 
W.Marczyk – odpowiedział, że przetarg na wyłonienie wykonawcy został przedłużony do 25 

kwietnia. 
B.Żurawski – pytał kiedy się skończy przekopywanie ulic pod kablówkę? Czy tego nie można 

zgłosić do dysponentów, aby koordynatorem był Urząd Miasta? 
S.Domański – pytał o której przepompowni mowa w pkt 6 oraz o jakie drogi chodzi w pkt 2? 
W.Marczyk – odpowiedział, że chodzi o przepompownię na  ul. Asnyka, a drogę naprzeciwko 

boiska ZSP. 
B.Żurawski – pytał kto realizuje ul. Drzymały? 
W.Marczyk – odpowiedział, że Miasto. 
H.Lipnicki –proponował poprawić wyjazd z ul. Wiślanej w Dąbrowszczaków? 
W.Marczyk – stwierdził, że trwają prace podłączeniowe sieci wodociągowo-kanalizacyjnej. 
B Stanczewski – prosił, aby na przedłużenie ul.Wiślanej postawić znak zakazu wjazdu powyżej 

5 ton. 
D.Dudkiewicz – pytał  ile potrzeba środków na zaspokojenie wszystkich potrzeb w zakresie 

realizacji dróg miejskich? 
W.Marczyk – odpowiedział, że około 25-30 mln zł. 

 2



Ad 5 

Radni nie poruszyli żadnych spraw w ramach spraw różnych. 
 
 
Ad 6 

 
Po wyczerpaniu tematyki o godz. 1815 

zakończono posiedzenie Komisji.  
Protokołowała: M.Z. 

Przewodniczący  Komisji 
              

                    Sławomir  Domański 
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